
   PŘÍLOHA 

k zápisu z 17. zasedání ZO Čelechovice na Hané 

Informace o činnosti ZO – informace starostky o činnosti orgánu obce 

 

Dovolte mi, abych vás seznámila s informacemi o činnosti za období od minulého veřejného 

zasedání, které se konalo 9. 12. 2021.  

Zastupitelé se poprvé v letošním roce sešli na pracovní schůzce 10. ledna.  

Řešili jsme především tyto body:  

- Žádost manželů Vaňkových o zrušení bodu usnesení z prosincového zasedání, které se 

týká prodeje zahrádky u činžáků. Více v samostatném bodě dnešního jednání.  

- Všechny výkresy a podklady 1. změny územního plánu obce byly odsouhlaseny 

Odborem územního plánování Magistrátu města Prostějova, vše je nyní v souladu 

s platnou legislativou a byla zveřejněna vyhláška oznamující termín veřejného 

projednání. To se uskuteční ve čtvrtek 24. března v 17 hodin v sokolovně.  

- V polovině ledna proběhla kolaudace vybudovaných inženýrských sítí – vodovodu a 

kanalizace v ulici Pod Kosířem, vodoprávní úřad vydal kolaudační souhlas. Mgr. 

Záhumenský připravil návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za 

zhodnocení stavebního pozemku možností jeho připojení na stavbu vodovodu a 

kanalizace. Ten byl zaslán na Ministerstvo vnitra ke kontrole. ZO bude schvalovat na 

dalším zasedání.  

- V lednu a polovině února proběhla inventarizace obecního majetku, zpráva bude 

součástí účetní závěrky, kterou bude ZO projednávat na následujícím zasedání. 

Závěrečné přezkoumání hospodaření obce se uskuteční 16. března, následně bude 

vyhotoven a zveřejněn závěrečný účet obce a pak projednán na VZ.  

- Na krajský úřad Olomouckého kraje byla po dohodě s velitelem a členy JSDH podaná 

žádost o dotaci na dopravní automobilovou cisternu ve výši 200 000 Kč. 

- Rovněž jsme stihli podat žádost o dotaci na Ministerstvo zemědělství na obnovu 

výklenkové kaple se sochou sv. Jana Nepomuckého, a to na částku cca 247 194 Kč. 

Dotační titul byl otevřen pouhých 40 minut, alokovaná částka byla okamžitě 

vyčerpaná. Řešíme vlastnictví pozemků pod památkou, více v samostatném bodě 

dnešního zasedání.  

- Z důvodu končící fixace úrokové sazby a stále se zvyšujících úroků byl předčasně na 

základě žádosti obce splacen poslední úvěr u České spořitelny, v rozpočtu obce byly 

připraveny finance ve výši 1 834 264 Kč. Nyní nemá naše obec žádné finanční 

závazky.  

- Vzhledem k rostoucím cenám energií jsme se rozhodli žádat o dotaci na veřejné 

osvětlení ve Studenci. Máme již odhad nákladů, jedná se o cca 0,5 mil. Kč, 

odhadovaná dotace pak ve výši 95%. Projekt počítá s výměnou výbojkových svítidel 

za led svítidla, což ušetří velké částky. Dotace Ministerstva průmyslu a obchodu má 

být vypsaná v 1. čtvrtletí letošního roku. Již máme objednáno zpracování projektové 

dokumentace, pasportu a bude nutný i energetický posudek.  

- V letošním roce připravujeme realizaci chodníku Světničky – Pod Kosířem, včetně 

veřejného osvětlení. Výběrové řízení zahájíme po vydání stavebního povolení.  

- Ohledně průtahu Studence proběhlo jednání nejprve s vedoucím střediska Prostějov 

jih, následně i s ředitelem SSOK. Obec nabízí zpracování projektové dokumentace na 

kompletní rekonstrukci vozovky včetně chodníků a parkovacích stání podle již hotové 

studie. Požadujeme, aby SSOK vyčlenilo finance na rekonstrukci vozovky. Toto 

přislíbeno nebylo, krajské silnice jsou ve velmi špatném stavu a krajské finance také.  

Nicméně jsme se s panem ředitelem shodli, že hotová projektová dokumentace a 



stavební povolení na akci by mohlo být vnímáno kladně a být impulsem pro 

rekonstrukci.  

- S ředitelstvím školy připravujeme na prázdninové měsíce obnovu topné soustavy, 

rekonstrukci kotelny a rozvodů vody a elektro na staré budově školy a na nové budově 

řešíme projekt venkovní plošiny. 

- Budeme chystat i 2. etapu naučné stezky Proti proudu času s rozšířením ke Kapli a 

opět zkusíme žádat o dotaci na krajský úřad. Bohužel už jsme i zaznamenali 

vandalství u zrealizované 1. etapy.  

- Mikroregion Kostelecko řeší společný projekt Nakládání s odpady, po delší diskuzi 

jsme se nakonec rozhodli do projektu zapojit a žádat o nádoby na bioodpad do 

domácností.  

- Kolaudace druhého suchého poldru pod Kaplí proběhla v lednu, ještě bude následovat 

kolaudace cesty a poté nám bude vše předáno do majetku. Na projekt na zpevněné 

plochy za obrubou v uličce k nádraží v místní části Kaple nemáme ještě stavební 

povolení, teprve poté budeme řešit výběrové řízení na zhotovitele.  

- Svoz nebezpečného a velkoobjemového odpadu proběhne v sobotu 26. března. 

- Ve stejný den zahajuje Muzeum kočárů turistickou sezonu, i naší obcí projede kočár, 

počítá se se zastávkou u kapličky v Čelechovicích na Hané a u kapličky ve Studenci 

v dopoledních hodinách. Pozvánka je již zveřejněna na webu obce.  

- V rámci Tříkrálové sbírky bylo v naší obci včetně místních částí vybráno 21 307 Kč, 

všem, kteří se do sbírky zapojili, patří velké poděkování.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zpracovala: Bc. Jarmila Stawaritschová 


